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COVID Safety and DingTalk 
Healthy Checks
新冠疫情防控及钉钉每日健康打卡

Parents- We all have a responsibility to report our students’ health on DingTalk every day.  The 
Education Bureau tracks every school in the city and reports a daily list of schools that do not have 
100% completion from its schools.  Sias IS has not reached 100% for many days and have been 
criticized by the Education Bureau.  Even on weekends and the New Year holiday, we are required to 
report daily.  Please do not make your children’s teachers have to take time away from their families 
to track you down and call you to complete this simple obligation.  It is important that we maintain a 
strong relationship with the Education Bureau and comply with its requirements.  If you consistently 
are not reporting on DingTalk first thing in the morning, I have asked my staff to provide your phone 
number and I will personally call you to remind you.  Thank you for your support.

各位家长们，我们每个人都需要在钉钉上为孩子们进行每日健康打卡。教育局每天都会检查郑州市所有学校钉钉健

康打卡情况，每日都会对未完成百分百打卡目标的学校进行通报批评。由于我校很多时候都没有达到要求，被教

育局通报批评。即使是周末甚至是春节假期期间，我们都需要每日按时完成健康打卡任务。请不要让各班老师不

得不从他们与家人相处的时间里抽出时间来联系或打电话给您来提醒您按时完成这项打卡任务。我们必须配合教

育局的工作，并遵守规定。如果您早上没有按时完成钉钉健康打卡任务，学校员工已向我同步各位家长的联系方式，

我会亲自打电话提醒您。感谢您的支持与理解。
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New Package Pickup for Continued 
Remote Learning 
线上教学包领取

Assuming there are no significant changes in Zhengzhou with COVID cases, we are hearing that 
we may be able to return to in-person instruction around February 16th.  Our teachers are starting 
new Units of Inquiry with the IB and need to provide new learning materials to students.  On Monday, 
February 7th from 3:00-5:00, we will distribute new packages for students at school.  We will send 
reminders late next week and on Monday morning. 

据说假设郑州的新冠肺炎疫情没有明显恶化，我们可能能够在 2 月 16 日左右回到线下教学。我们的老师正在启动

新的 IB 探究单元，需要为学生准备新的学习资料。2 月 7 日星期一下午 3 点至 5 点，我们将在学校为学生分发新

的学习包。我们将在下周晚些时候及该日上午发送提醒。
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New Year Celebration
新年快乐

Our Student Council did a great job leading a New Year Celebration with students. We wish you all great 

prosperity and health in the year of the Tiger!

我们的学生会在带领学生举行新年庆祝活动方面取得了不错的反响。我们祝愿大家在虎年事业兴旺，身体健康 !
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New ASA Schedules 
ASA 课程安排

We are very excited to introduce our new ASA schedule for when we return from remote learning. 

We have partnered with some amazing organizations to provide world class opportunities in addition 

to some new and old favorites from our Sias IS teachers. In the ASA packets, you will find an activity 

schedule for three different age groups: Early Years, Kindergarten-Grade  2, and  Grade 3 and above. 

Find the section that is right for your child and check out what is coming in the near future. We plan 

to hold registration from February 8-10. Be ready when we start, because as always our activities are 

first come first serve.

很开心可以向大家介绍我们的新 ASA 课程，当孩子们回归线下授课时。除了外籍学校的新、老员工，学校已经与

一些高质量的机构合作，给孩子们提供很不错的机会。在 ASA 学习包里，你会发现三个不同的年龄组的活动时间

表 : 学前教育班，幼儿园至二年级，三年级及以上。请找到您的孩子所处的年龄组，提前了解接下来的课程种类。

我们计划在 2 月 8-10 日进行报名。报名开始前要做好准备，班额有限，先到先得。

If you have  ASA specific questions, please reach out to our ASA coordinator, 

Ms. Kalu.  kalu@siasinternationalschool.org

若有任何 ASA 课程方面的问题，请联系卡璐女士（ASA 协调员）
kalu@siasinternationalschool.org
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ASA SCHEDULE
课后活动课程时间表 

Early Years  幼龄阶段 

(Q3)























ASA SCHEDULE
课后活动课程时间表 

Lower Elementary  低年级阶段 

(Q3)
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In a busy metropolis where people are always busy for work and study, ever neighbors with

whom we meet regularly may hardly know one another’s names. As for children it is only a

limited period of time that they can engage with nature. And yet, the presence of a cat awakens

people's curiosity and passion for the world. Through its companionship, disappearance,

searching, and recovery, we shall shatter unfamiliarity and indifference by slowing down, paying

attention to and sharing beauty in our lives with others. If a cat is able to avail us of such love, is

there anything we could do in return? What happened in the end, come in the Lab, create your

own story with the Kitten ...

 

小

     你是喵星人
吗？每只猫都只有
一个名字，你见过
有12个名字的神秘
猫吗？

玩耍

故事

合作

角色扮演

社会交往

爱护动物

招募对象：K～G2
每班限额8～12人
时间：周一
费用：3000/15个课时

戏剧盲盒

招

募

啦

实验室









ASA SCHEDULE
课后活动课程时间表 

Upper Elementary  高年级阶段 

(Q3)
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